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Seres Lukács (2005/2006)

2015/2016, 2017/2018, Junior,

Kölyök, Lurkó, Manó, Katica
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• KÉPES BESZÁMOLÓK

„Sport: …mindazon testgyakorlat, melyet nem tisztán nevelési, egészségi 
célból űznek, hanem benne szórakozást keresnek.” (A Pallas Nagy Lexikona, 

1897)

 • A régi grundokat megidézve, mindenkinek lehetőséget biztosítani
 a szervezett sportjátékhoz.
 • A tehetséges gyermekek kiválasztása, sportági képzése, majd
 átadása nagyobb felvevő kluboknak, ezáltal esélyt adva nekik, a
 felnőttkori professzionális versenysport lehetőségére.

 • A gyerekek sporttevékenység által történő értelmi, erkölcsi,
 közösségi, nemzeti nevelése, személyiségüknek formálása.

A II. Kerület UFC egy önálló és saját értékrendszert képviselő és közvetítő 
labdarúgó egyesület, céljait az alábbiakban határozza meg.

 • A gyerekek ösztönzése a magas szintű iskolai tanulmányokra, az
 egészséget biztosító és közösségi élményt nyújtó amatőr
 versenysport szépségének a hirdetése.
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Üdvözlettel,

Markóczy Csaba klubigazgató és Szeltner Norbert elnök

Egyesületünk több értelemben is nevelőegyesület. Egyrészt sokszáz 
gyereknek biztosítjuk a sportolási lehetőséget, segítjük a tehetségek 
kibontakozását és felfelé áramlását, bázis egyesületként a labdarúgó 
társadalomnak alapjai vagyunk. Másrészt nemcsak a sportoló 
játékosoknak kell elkezdeniük valahol – valamelyik egyesületben – a 
karrierjüket, hanem az edzőknek is. Mi annak is örülünk, ha fiatal edzők 
nálunk kezdik el sportoktatói, edzői karrierjüket, és annak is örülünk, ha 
később sikerül nekik labdarúgó akadémiákon vagy utánpótlás 
központokban dolgozniuk majd. Büszkék vagyunk rá, hogy több olyan 
edzőnk van (és volt is), akik gyermekkorukban nálunk fociztak, és most a 
mi egyesületünkben foglalkoznak gyerekekkel. Mi szívesen felkaroljuk 
azokat a fiatal, ifjúsági játékosokat, akik később bármilyen formában 
(tanitó, tanár, sportszervező, edző stb.) szeretnének gyerekekkel 
foglalkozni. Ők az úgynevezett gyakornoki vagy segítői pozíciókban 
kaphatnak nálunk lehetőséget arra, hogy kipróbálhassák magukat, milyen 
is „a másik oldalon” állni.

Kedves UFC-s szülők és gyerekek,
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Az UFC edzői stábja a karácsonyi évzárón
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2005/2006-ban születettek (Ritz Balázs)
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A tavasz első bajnoki meccsén nagyon meggyőző teljesítményt 
nyújtottunk a Budai FC elleni 4–1-es győzelem során.

Tíz gólt szereztünk a Kelen SC ellen.
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2005/2006-ban születettek (Ritz Balázs)
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Az Ajka elleni rangadón hátrányból 2–1-re nyertünk.

Az UTE ellen nagyon jó játékosokkal vettük fel a versenyt, s nyertünk 3–1-re.
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– Posztodat tekintve gyakorlatilag a védelem bármelyik pontján 

megállod a helyed. Mit tartasz a legnagyobb erényeidnek?

– Még kiskoromban voltam pár edzésen az UFC-nél és azóta a legtöbb 

szezonban egy bajnokságban szerepeltünk, illetve iskolatársaim 

játszottak itt. Az U16-os rangadók után keresett meg először Magyar 

Bulcsú, akivel még általános iskolából ismerjük egymást. Ott még nem 

éreztem volna fairnek a Hegyvidékkel szemben, ha csapatot váltok, de fél 

év múlva ismét játszottunk, ahol már nagy volt a különbség mind 

színvonalban és eredményben is, és félévkor már próbaedzéseken is részt 

vettem, viszont mivel a Hegyvidékben csapatkapitány voltam, csak az 

U19-es szezonra csatlakoztam az UFC-hez. Itt már a próbajátékon és az 

edzőtáborban azonnal jól fogadtak az arcok és az edzők is, így nem is volt 

kérdés nekem, hogy maradok.

– Alapvetően mindig is védő voltam, mindig ügyesebben ment nekem a 

szerelés, mint a lövés például. Az évek alatt, talán a legnagyobb 

erényemmé nőttek az egy az egy elleni párharcok, ezekbe mindig úgy 

megyek bele, hogy a labdát és a támadót elkülönítsem, általában mindig 

azt a pillanatot várom, amikor a labda és a játékos között kicsit nagyobb a 

hely és akkor hozzá tudok férni a labdához. Egyébként a védelem 

belsejében nagyobb a felelősség, ott inkább a jó helyezkedésre van 

nagyobb szükség.

– Ez a második szezonod a II. Kerület UFC-ben, 2022 nyarán a 

szomszédos Hegyvidék UFC-ből igazoltál hozzánk. Hogyan kerültél 

ide, miért minket választottál?

– Mi az az UFC-s esemény, pillanat, meccs, amire az elmúlt másfél 

évből a legszívesebben emlékszel vissza?

– Kettő is van, első ami azonnal eszembe jut a hazai győzelmünk a TVE 

ellen, nagyon izgalmas meccs volt és emlékszem, hogy már az első 

percekben megszereztük a vezetést és onnantól a motiváció nem veszett 

el a meccs végéig. A másik most pár hete az Ajka elleni hazai meccs volt, itt 

én a második félidőre álltam be és a második gólig a saját kapujuk elé 

szorítottuk az ellenfelet és meg is lett az eredménye. Egyébként még millió 

pillanat volt amikor együtt ünnepelt a csapat az utóbbi két évben, hálás 

vagyok, hogy ennek a részese lehetek.

INTERJÚ SERES LUKÁCCSAL

2005/2006-ban születettek (Ritz Balázs)
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– Az UFC-ben eddig egy gólt szereztél tétmérkőzésen. Emlékszel rá, 

mikor és hogyan született? Mikor jön a következő Seres-gól?

– Igen tavaly az Újbuda ellen lőttem egy elég kaotikus meccsen, őszintén 

sose célom, hogy gólt szerezzek szerintem fontosabb szerepem van az 

előkészítésben, illetve nagyjából két három meccsenként kerülök lövő 

helyzetbe, de egy idén még mindenképp be fog akadni.

– Van már terved, hogy az érettségi után milyen területen szeretnél 

továbbtanulni, mivel szeretnél felnőttként foglalkozni?

– Még egy évem van érettségiig, de a legvalószínűbb, hogy 

menedzsmentet fogok tanulni, hiszen ezzel akartam foglalkozni már évek 

óta, főként sportmenedzsmenttel és volt szerencsém megismerni a 

szakmában dolgozók közül is néhány embert. Viszont mivel napi szinten 

közgazdaságot tanulok, az az irány sincs egyáltalán kizárva.

2005/2006-ban születettek (Ritz Balázs)
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Seres Luki
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– A labdarúgásban van hosszú távú célod? Mivel lennél elégedett 

felnőttként?

– Nekem első sorban az a célom, hogy a számomra elérhető legjobb 

színvonalon játszhassak felnőttként is. Nyilván az élet többi területei 

fognak előtérbe kerülni a következő években, de mindenképp amíg az 

időm megengedi szeretnék focizni, hiszen a motivációm mindenképp 

megmarad bárhova kerülök.

2005/2006-ban születettek (Ritz Balázs)
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2007/2008-ban születettek (Banka László)
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Hali vendégeiként végig meccsben voltunk a házigazdákkal.Kicsit 
nagyobb koncentrációval jobb eredményt érhettünk volna el.

Az első félidőben kerestük önmagunkat Tatabányán, azonban 1-0ról, emberhátrányban
 fordítani tudtunk.Top élmény volt ez a mérkőzés mindenkinek!
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2007/2008-ban születettek (Banka László)

C
S
A
PA

TA
IN
K

Nehezen indult a mérkőzés, de a második félidőt végig 
dominálva megérdemelten gyűjtöttük be a 3 pontot.

Az őszi csúfos vereséget egy magabiztos, érett játékkal 
tudtuk javítani a Király Se ellen itthon.
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– Szia Levi! Ha csupán az adatbankot nézzük, akkor két év kihagyás 
után tértél vissza a labdarúgás vérkeringésébe(?) Mi történt? Miért 
hagytad abba? Miért tértél vissza?
-Szia! A korábbi egyesületemnél edzőváltás történt, ami kihatással volt az 
egész csapatra, sokan eligazoltak és az én motivációm is alábbhagyott, 
ezért abbahagytam a focit egy időre. De nagyon hiányzott a labdarúgás, az 
edzések, a csapatsport, ezért a Covid alatti kényszerpihenő után 
elkezdtem újra csapatot keresni.

– Hogyan kerültél kapcsolatba velünk? Honnan a gondolat, hogy 
hosszabb kihagyás után nálunk próbálj „szerencsét”?

a kérdés, hogy, ha csupán az 

-Apukámmal néztünk meg több egyesületet és az UFC-nél lejátszott 
próbahét után szerencsére kölcsönösen szimpatikusak voltunk 
egymásnak.

-Mindezek után felvetődik bennem 

INTERJÚ SÁNDOR LEVENTÉVEL

az internet? Pár szóban 

– Nyilvántartott mérkőzésből 

szempontjából későn kezdtél és 

valóban csak egy volt, de ezen kívül 

is kipróbáltam magam. Miután 
abbahagytam a judo-t, az iskolában 
és barátaimmal minden lehetséges 
alkalommal (szünetben, órák után) 
fociztunk.

adatbankot nézem, akkor - a szakma

korábbi csapatomnál 6 évet 
töltöttem majd egyéni sportágban 

összefoglalnád a mögötted hagyott 
időszakot, mielőtt hozzánk vetett a 
sors?

ráadásul 1 meccsel a lábadban 

számtalan meccsen játszottam. A 

csatlakoztál hozzánk. Hazudik

2007/2008-ban születettek (Banka László)
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Sándor Levi
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– Egyértelmű, hogy az, hogy ballábas labdarúgó vagy, előnyt jelent, 
de Te hogyan jellemeznéd magad a pályán és, azon kívül? Miért lettél 
a csatakozásod után, alig fél évvel, szinte kihagyhatatlan a kezdőből 
2007-es csapatunkban?

– Az első számú prioritás. 

– Kiskorom óta nagyon szerettem a sportágat. Számon tartottam a 
bajnokságokat, a kedvenc csapataim játékosait, átigazolásait, meccseit, 
gyűjtöttem a focis kártyákat és ez a foci iránti szeretet miatt kezdtem el űzni 
is a sportágat. Szüleim mindig is támogattak, az a véleményük, hogy azt 
sportoljam, amit szeretek.

– Miért kezdtél el focizni? Mi volt a mozgató rugód? A szüleid hogyan 
vélekedtek az ambícióidról?

– Ami szerintem fő erényem, hogy kitartó vagyok és mindig próbálom az 
aznapi maximumot kihozni magamból mind az edzéseken, mind a 
meccseken. A pályán kívül is profitálok abból, amire a csapatsport tanított, 
pl. csapatjátékos vagyok az életben is. Véleményem szerint az edzők is 
értékelik a beletett munkát és kitartást és ezért választanak a kezdő 
csapatba.

– Ha 4 szóval jellemezhetnéd, akkor számodra mit ad/jelent a 
labdarúgás?

– Biztos vagyok benne, hogy a világról határozott elképzelésed van, 
illetve a körülötted lévő történésekről? Hogyan értékelnéd a 
mögöttünk hagyott hónapokat a kezdetektől?
– Az elmúlt 1,5 évben, mióta itt vagyok, a csapat rengeteget fejlődött 
kitartásban, összetartásban és motivációban és ez az eredményeinkben is 
megmutatkozik. 

-A meccsek előtt örülnék, ha Laci bá szuggesztívabban motiválná a 
csapatot, ahogy azt az előző idényben tette.

-A legelső meccsemen a PVSK ellen nyertünk 4:3-ra, attól függetlenül, 
hogy nem játszottam a legjobb formámban, a meccs izgalmas és 
változatos volt és nagyon mély nyomott hagyott bennem. De meg kell, 
hogy említsem még a nemrégiben idegenben a Tatabánya ellen lejátszott 
meccsünket is, amelyen 10 emberrel fordítottunk 2:1-re.

-Ha Te lennél a csapat edzője, miben változtatnál? Vezetőként, Te mire 
fektetnél hangsúlyt?

-Megosztanád velünk az együtt töltött időszakból, azt a 
foszlányt/emléket, amire úgy gondolsz vissza, hogy feltölt?

2007/2008-ban születettek (Banka László)
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- Nem volt nehéz a beilleszkedésem, egy összetartó közösségbe 
csatlakoztam be és elejétől kezdve befogadóak voltak. Magam is 
törekedtem arra, hogy minél gyorsabban és jobban beilleszkedjem.

-Hogyan értékelnéd a mögöttünk hagyott időszakot? Ott tartunk, amit 
Te vizionáltál a nyáron? Miben kellene fejlődnünk és mi az, amit jól 
csinálunk?

-Hunyadi Mátyás korába, mert mindig is szerettem azt a korszakot és 
gyerekként mindig elképzeltem, hogy a Fekete seregben harcolok.

Vezetői pozícióban ugyanúgy nagy hangsúlyt fektetnék a játékosok egyéni 
motiválására és a csapategység fenntartására, valamint a változatos 
edzésekre is, ahogyan ő teszi.

-A szezon első felében voltak jobb és rosszabb időszakok, viszont a 
második felét jól kezdtük. Ha fent tudjuk tartani ezt a formát, akkor 
elérhetjük azt, amit terveztünk: a középmezőny elejét. A meccsek 
időtartama alatt nagyobb aktivitásra lenne szükség, vagyis labda nélküli 
játékba is több energiát kellene tenni.  Sokat fejlődtünk kitartásban és 
csapatként való működésben.

- Ismeretlenül (?) csatlakoztál Hozzánk! Mennyire volt nehéz a 
beilleszkedésed? Ahogyan én látom a srácok gyorsan befogadtak. 
Szerinted miért?

-Záró kérdés! Ha lenne lehetőséged a múltba visszautazni, akkor 
melyik lenne az a kor, ahol meghúznád magad és miért?

2007/2008-ban születettek (Banka László)
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2009/2010-ben születettek (Székely József)

Futjuk a köröket és tudjuk hogy az erőnlét talán a legfontosabb.

II.ker UFC - Budai FC 1-1 pontszerzés a listavezető elllen.
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2009/2010-ben születettek (Székely József)

Kiváló kapusaink nagyott nőttek és sokat fejlődtek.

Nagykanizsa - II.ker UFC 0-4 Elkezdtük a Bajnokságot ,újra nyertünk négy góllal.
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- Kedvenc csapatod, játékosod , van e példaképed ?
- Kedvenc csapatom a Real Madrid , példaképem nincs , de nagyon sok 
játékost tisztelek és szeretem a játékukat.

INTERJÚ PADOS MÁTÉVAL

- Mióta focizol és mikor jöttél az UFC-be  ?  
- Versenyszerűen 6 éves korom óta focizom , még az óvodában 
mondták hogy jöjjek el az UFC-be. 

- Milyen céljaid vannak a sportban és az életben   ?    
- A sportban nagyon sok további sikert és boldogságot szeretnék elérni, 
mint az életben is. Szeretnék a csapattal  nagyon jó eredményeket elérni 
a jövőben. Az életben szeretnék tanulni és szintén mint a sportban, itt is 
szeretnék jó eredményeket elérni.
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2009/2010-ben születettek (Székely József)

Szeretünk edzés előtt kispályázni a palánkos pályán.
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- Hogy éled meg hogy van egy 2006-ban született testvéred aki 
szintén az UFC-ben focizik és nem is akárhogy ?  
- Nagyon jól élem meg. Ha neki, vagy nekem van edzésem, mindig 
megbeszéljük, hogy aznap hogy ment a másiknak és ugyanígy megy ez 
meccsek után is, és ha van időnk, általában ki szoktunk menni egymás 
meccseire is.

- Mi az erősséged és mi a hiányosságod fociban ?  ?  
- Szerintem jól látok a pályán , viszont még nagyon sok mindenben 
kellene fejlődnöm és, úgy gondolom mindig mindenben lehet még 
fejlődni. Például a gyorsaságom még fejlesztendő .
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2009/2010-ben születettek (Székely József)

Pados Máté
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2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)

Bana László gólöröme, aki egy félidő alatt duplázni tudott a bajnoki mérkőzésen.

Csapatunk jó játékkal, de 6-4-es arányban alulmaradt a Carvalho 
csapatával szemben egy remek mérkőzésen.
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2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)

Jászfényszaruban jártunk Nagypénteken, ahol a 10 csapatos tornán ezüst és bronzérmet 
szereztünk. Továbbá mi adtuk a torna legjobb kapusát Dérczy Fecó személyében.

Egy gólgazdag mérkőzést játszottunk a Soroksár csapata ellen 10+1-ben. 
Csapatunkra jellemező volt a bátor és kezdeményező támadójáték.
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2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)

Második csapatunk felemás játékkal aratott magabiztos sikert 
a Hegyvidék Gerrzo csapata felett hazai pályán.

Molnár Fera a 2013-as csapatunk hálóőre debütált U13-as bajnokin az Ikarus ellen. 
A mérkőzést lehengerlő játékkal 5-2 arányban megnyertük.
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2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)

Zsombor távolról volt eredményes a Carvalho ellen.

Pölczman Peti egy félidő alatt két gólpasszig jutott csupaszív játékával a Carvalho ellen.
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INTERJÚ FARKAS GERGELLYEL

– Szia Gergő! Már hetedik évedet töltöd az UFC kiemelt csapatában 
igazolt játékosként. Hogyan érzed magad a csapatban? Miért jó az 
UFC-s családhoz tartozni? Melyik a legkedvesebb emléked az elmúlt 
időszakról?

– A legnehezebb meccsnek az őszi, Barca elleni összecsapást tartom, jó, 
gyors csapat, az őszi bajnokságban csak tőlük kaptunk ki. A legjobb 
mérkőzés a Carvalho elleni volt, ahol bár kikaptunk, nagyon 
összeszedettnek, sikeresnek éreztem a csapat és az én játékomat.

– Csapatodban meghatározó, fontos szerepet töltesz be. Melyik volt 
szerinted az idei szezon legnehezebb mérkőzése, legkeményebb 
ellenfele? Melyik volt szerinted az idei legjobb mérkőzése a 
csapatodnak és Neked? Miért?

– Nagyon jól érzem magam a csapatban, jó barátokra találtam ez idő alatt, 
mindenki elfogadó, könnyen megtaláljuk a közös hangot. A csapatban 
tényleg családias a légkör, nagyon sok időt töltünk együtt. Az egyik 
legkedvesebb emlékem a Kölyökligás UFC-Mészöly meccs volt, ahol 2:0-
ról sikerült 3:2-re fordítani, és végre megvertük ezt az erős csapatot.
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2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)

Farkas Gergő
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– Ki, illetve kik a legjobb barátaid a csapaton belül? Miért?

– Gergő, szerinted mi a Te legnagyobb erősséged a fociban, miért? 
Továbbá véleményed szerint mi lehet a fejlesztendő területed?

A magabiztosságomat kellene fejleszteni, és a döntéseim gyorsaságát.

– A csapatodnak mi a legnagyobb erőssége, illetve mi lehet a 
gyengesége ami kevésbé megy?

– Jó vagyok az egy-az-egy elleni harcokban, a védekezésekben 
igyekszem keményen beleállni, de nem agresszíven. Próbálom menteni a 
legtöbb labdát.

– Legnagyobb erősségünk a támadó játék, jól járatjuk, fogatjuk a labdákat, 
kényszerítőkkel, pár csellel kapura tudunk törni. Stabil alapot ad, hogy ez 
egy
régóta összeszokott, baráti csapat, és mindenki pont a saját legjobb 
posztján játszik, amit magáénak érez. A labdakihozatalokban még lehet 
fejlődni, illetve ne veszítsük el az önbizalmunkat ha erősebb csapattal 
találkozunk.

– Ki a kedvenc játékosod / példaképed a fociban? Miért pont Ő?

– Mi a célod a fociban? Van elvárásod saját magadtól?

– Legjobb barátaim Bence, Zubi, Indra Peti, Beni - de igazából mindenkivel 
nagyon jóban vagyok, ez egy igazi egységes csapat, ahol mindenki 
egyenrangú.

– Itt szeretnék játszani - lehetőleg a csapat nagy részével - az UFC-ben, a 
felnőtt csapatban is. Mindig a maximumot szeretném nyújtani, vagy 101 %-
ot.

– Szoboszlai, látni hogy a kemény munka meghozza az eredményt, 
nagyban segíti a válogatottat, és viszi a magyar foci hírét a világban.
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2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)
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2013/2014-ben születettek (Kustra Bence)

U10-11-es csapatunk Halásztelken jért egy nagyszerű tornán! A torna vegyesen sikerült, 
volt részünk örömben és bánatban is. Végül a parádés 3. helyet is sikerült megszerezni!

Első tavaszi U11-es Bozsikon vettünk részt két csapattal! Mind a két csapatunk 4 
szuper mérkőzést tudott játszani, sokszor visszaköszöntek az edzéseken gyakoroltak!



25

C
S
A
PA

TA
IN
K

2013/2014-ben születettek (Kustra Bence)

U10-es kiemelt csapatunk barátságos meccsen fogadta az MTK U9-es csapatát. 
A mérkőzésen kijött a két csapat közti különbség, de fiank tisztességesen helyt 

álltak! Nagyszerű gyakorlás volt.

U10-es csapatunk megnyerte a GR Téli liga küzdelmeit! Az összes fordulóban 
magabiztosan játszott és rengeteg gólt szerzett!
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2013/2014-ben születettek (Kustra Bence)

U10-es kiemelt csapatunk is részt vett a Jászfényszarui tornán, ahol sokszor a játékunk 
nem volt rossz, viszont a gólok alig-alig jöttek, amik ezen a napon nagyon hiányoztak!

U10-es kiemelt csapatunk újabb két mérkőést játszott a Kölyökligában. Nem sikerültek 
túl fényesen, a játékunkra leginkább a körülményesség és a pontatlanság volt 

jellemző ezen a napon!
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2013/2014-ben születettek (Kustra Bence)

U11-es csapatunk bronzérmet szerzett a Téli ligában! A játékunk elég hullámzó volt 
minden fordulóban, kicsit mindig egy új arcát mutatta csapatunk, 

de rengeteg tapasztalattal gazdagodtunk!

U11-es kiemelt csapatunk 4. helyen végzett a Jászfényszarui, húsvéti tornán. 
Többnyire pozitívat alkottak a Srácok, de azért lehet bennünk hiányárzet.
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2013/2014-ben születettek (Kustra Bence)

U11-es kiemelt csapatunk március 15-én, a BVSC által szervezett tornán vett részt. 
Nagyon jól sikerült csoportmeccsek után jöhetett a döntő, ahol végül kiélezett csatában 

ellenfelünk tudott nyerni!

U11-es kiemelt csapatunk at Újpest FC U9-es csapatának a vendége volt egy nagyszerű 
iramú edzőmérkőzésen. A meccs szuper gyakorlásnak bizonyult, sok okos megoldást 

mutattak be a gyerekek!
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– Nem olyan rég csatlakoztál az egyesületünkhöz, hogy érzed magad 
nálunk?
– Január 17-én, pont a szülinapomon tudtam meg, hogy leigazol az UFC, 
ez volt a legjobb szülinapi ajándék idén! Nagyon jól érzem magam itt az új 
klubban, mert kedvesek a csapattársaim és az edzők is!

– Mi az eddigi legszebb/legjobb élményed ami a focihoz köthető?

– Legnagyobb erősségem a futás és a labdakezelés. Úgy futok, mint a 
rakéta rövid távon, de gyorsan fáradok, az erőnlétem a fejlesztendő 
területem.

– Mit gondolsz mi a legnagyobb erősséged és mi a fejlesztendő 
területed a fociban?

INTERJÚ GLASER-BALOGH RÓKUSSAL

– Tavaly év végén, még a Pénzügyőr SE színeiben egy Bozsik torna után 
kiválasztottak néhány csapattársammal, egy körzeti kiválasztó edzés 
sorozatra. Ez volt az első olyan visszajelzés a fociban, ami nagyon 
büszkévé tett. Boldog voltam, hogy látnak bennem lehetőséget azok az 
edzők is.

C
S
A
PA

TA
IN
K

2013/2014-ben születettek (Kustra Bence)

A hónap játékosa: Ivó Marci - nagyszerű támadójátékáért
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– Mik a legnagyobb céljaid a focival kapcsolatban?
– Külföldön szeretnék focizni és válogatott is jó lenne, ha lehetnék és 
úgy érzem ha keményen edzek , sikerülhet! Az UFC-ben 88-as a 
mezszámom, jó lenne ha egyszer sok gyerek miattam szeretne 88-as 
mezt viselni!

– Ki a kedvenc játékosod és miért?

– A pálya melyik részén szeretsz a legjobban játszani és miért?

– Szerinted mi a csapatod legnagyobb erőssége és mi az ami még 
egyelőre még kevésbé megy?
– A legnagyobb erősségünk a középpályánk támadó játéka. A 
kommunikációnkat viszont fejlesztenünk kell, mert így a támadás és a 
védekezés is javulni tudna. 

– Bal szélen szeretek a legjobban játszani, mert ezen a poszton külsővel is 
jó indításokat tudok adni és megfigyeléseim szerint innen tudok a 
legkönnyebben gólt lőni.

– Szoboszlai Dominik a kedvenc focistám, mert nagyon szerény és 
szorgalmas, a játékával pedig az egész országot büszkévé teszi. 
Szeretnék olyan lenni majd, mint Ő!
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2013/2014-ben születettek (Kustra Bence)

Glaser-Balogh 
Rókus
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Felnőtt (Meggyes Balázs)

A Gázgyár elleni hazai meccsen sokáig nem így nézett ki, de 
végül fájdalmas, 2-1-es vereséget szenvedtünk.

A BLSZ II tavaszi nyitányán szervezett játékot mutattunk, de 
az Airnergy így is 2-0-ra nyerni tudott.
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Felnőtt (Meggyes Balázs)

A Goldball elleni hazai mérkőzésen nagyon motiváltan és egységesen játszottunk, 
ami győzelemmel felérő döntetlent eredményezett ( 2-2).

A Svábhegy otthonában voltak kifejezetten jó periódusaink, végül 1-1-re végeztünk.
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Felnőtt (Meggyes Balázs)

Az Issimo ellen lelkes védekezéssel 3-1-re nyertünk itthon, ami 
a tavasz első győzelmét jelentette a BLSZ I-ben.

A Szent Pál Akadémiát 3-2-re vertük idehaza, amivel megszereztük 
az első tavaszi győzelmet a BLSZ II-ben.
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INTERJÚ CZIPÓ ÁDÁMMAL

– Egész pályafutásodat az UFC-ben töltötted. Hogy kerültél a klubhoz 
és mit jelent számodra?

– Mesélj az utánpótlás évekről! Melyek a legemlékezetesebb 

pillanatok?

– Tizenkét éves lehettem, amikor a két legjobb sulis barátom, Erős Máté és 

Kákosy Márk már hosszú évek óta a csapat oszlopos tagjai voltak. A Fillér 

Utcai Iskola udvarán rengeteget játszottunk együtt, úgyhogy egy ponton 

nekem is ide vezetett az utam. Azóta minden tekintetben az életem egyik 

központi eleme az UFC. Itt nőttem fel, lettem kisfiúból felnőtt, rengeteg 

nagyon erős baráti kapcsolat alakult ki, meg persze futballozni is 

megtanultam. Az UFC egy identitás, nem ismeretlen arcok vagyunk, akik 

lejönnek focizni, de lehet, jövőre már továbbállnak. 

– Nem igazán tudnék egy konkrét pillanatot említeni. Az utánpótlás évek 

folyamatként adtak hatalmasat mind sportolóként, mind pedig emberként. 

Itt szeretném kiemelni Vidéki Gábort, ő volt számomra az UFC-identitás 

megtestesítője. Fiatalon lett az edzőnk, de egyrészt konkrét elképzelése 

volt annak kapcsán, hogy milyen alapelveket akar belénk nevelni, 

gondolok itt a kétérintős játékra, a sok oldalforgatásra vagy úgy ámblokk a 

földön való játékra. De emellett egy bizalmas is volt, tudtam hozzá fordulni, 

ha problémám volt, megteremtett egyfajta tekintélyt, de sosem volt 

kegyetlen. Sokat tanultam tőle és szerintem nem véletlen, hogy ma is a 

csapat gerincét adja az a korosztály, aki alatta nevelkedett, gondolok itt 

Uray Krisre, Bacsek Bernátra, Kelemen Zsombira, a Porst tesókra vagy 

Lénárd Andrisra. Ez a szisztematikus, tudatos, értékalapú munka az, ami 

ma is nagyon ritka a magyar fociban, sokkal inkább a kiesés elől rohanás, a 

víz felett maradás és minden szempontból a rövid távú célok dominálnak 

felnőtt és utánpótlás szinten. 

– Mélyről jössz, de nagyon szép ívet ír le a felnőtt karriered. A második 

csapatban kezdtél, majd felkerültél az elsőbe, ahol előbb rotációs, 

majd pedig húzóember lettél, sőt mára csapatkapitány helyettes. 

Minek köszönhető ez a hatalmas fejlődés? Hol van a plafonod?
– Igen, ilyen szempontból az első csapat tagjai közül kilógok. A többség 
már fiatalon felkerült az akkor még BLSZ I-ben szereplő keretbe, majd 
hosszú éveket töltött a BLSZ II-ben. 
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Felnőtt (Meggyes Balázs)
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Én a BLSZ IV-ben kezdtem a felnőtt karrieremet, amit őszintén utólag 

csodálok, hogy volt bennem kitartás. Mára azt mondom, hogy megérte, sőt 

nem tudnék az a játékos lenni, aki ma vagyok ezek az évek nélkül. A recept 

egyszerű: rengeteg munka, edzésen és azon kívül is, illetve önreflexió. 

Nem vagyok alapjáraton sem ügyesebb, sem gyorsabb, sem 

intelligensebb a pályán, mint a sokéves átlag. Egyszerűen igyekszem 

minden külső kritikát, észrevételt integrálni és mérlegelni mennyi a 

valóságalapja. Markóczy Csaba bá' mondása, hogy mindenben van 

legalább öt százalék igazság. Hittem abban, hogy kellő mennyiségű 

munkával és azzal, ha megpróbálok minden hibát egyszer elkövetni, majd 

a következőre már kiküszöbölni, meglesz majd a gyümölcs. Na és persze 

mindig is imádtam edzésre jönni, ez egy olyan kis sziget volt az életemben, 

ami másfél órára teljesen levett rólam minden terhet, szorongást, bánatot, 

bűntudatot – ez ma sincs másképp. 
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Felnőtt (Meggyes Balázs)

Czipó Ádi
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– Az eddigiek közül melyik a kedvenc BLSZ I-es meccsed és miért?

– 2022 és 2023 őszén is téged választott a csapat az ősz játékosának. 

Mit jelentenek számodra ezek az elismerések? 

– Nyilván visszaigazolás, hogy jó munkát végzek, főleg, hogy ezt a srácok 

szavazzák meg, akik nap mint nap látnak. De ennél többet semmiképp, 

közhely, de a mi csapatunk tényleg olyan, hogy nem egy nagy 

„sztárjátékos” köré épül minden. Tizenegy plusz öt-hat játékos teljesen 

egyenértékű munkája vezetett oda, hogy kiscsapatként feljutottunk és 

kifejezetten biztató szezont futunk Budapest legmagasabb osztályában. 

Úgyhogy jólesnek ezek a díjak, de igyekszem nem ezek alapján 

meghatározni magam. Fura is lenne, ha a megye I-ben azt gondolnám, 

hogy én vagyok a világ királya. 

– Nem vagyok könnyű helyzetben, mert tényleg remekül alakult eddig ez a 

szezon. Ott van az első győzelmünk a Gázgyár ellen, de mondhatnám az 

Issimo elleni 4–1-es vagy a SZAC elleni 1–0-ás sikert. Mégis egy döntetlen, 

az Építők elleni thriller él a legélénkebben bennem. Négyszer kerültünk 

hátrányba és négyszer álltunk fel – szerintem ezt nem kell magyarázni. 

– Hatalmas érzés volt feljutni, de még jobb hétről hétre ebben a 

bajnokságban játszani. Az elmúlt meccseken megmutattuk a külvilágnak 

és magunknak is, hogy itt a helyünk jövőre is, sőt hosszú évekig. Azt tudni 

kell, hogy bajnokságon belül hatalmas különbségek vannak, ami a klubok 

professzionalitását és a felnőtt csapat körüli figyelmet, törődést illeti. 

Mondanom sem kell, hogy ebben nem mi járunk az élen, ezzel együtt a 

pályán ennek semmi jele. A Csepel, amelyik szinte biztosan bajnok lesz, 

szerintem kilóg ebből a mezőnyből, de hazai pályán még ellenük is a 

pontszerzés a cél, azt pedig megmutattuk, hogy a többi csapattal tényleg 

kivétel nélkül ki-ki meccset tudunk játszani. 

– Nyáron végre sikerült feljutni a BLSZ I-be. A szezon 

háromnegyedénél hogy látod, mire lehetünk képesek ebben az 

osztályban? 
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Felnőtt (Meggyes Balázs)
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– Ki a kedvenc játékosod és miért?

– Egyetemre járok, dolgozom, a barátaimmal és a családommal töltök 

minél több időt. Nagy filmrajongó vagyok, de a fülemben is gyakran szól 

egy BetonHofi-szám vagy egy podcast. 

– Régóta csodálom Iscót. A Real Madridban is nagyot alkotott, annak 

ellenére, hogy nem egy 2020-as évekre jellemző profil, úgy is 

mondhatnám, hogy atipikus. Nem egy tökéletes atléta, ellenben varázsló, 

aki a madridi évek után nem hagyta el magát. Csapat nélkül hónapokig 

edzett egyedül, hogy tökéletes formába kerüljön és jelenleg a Betisben fut 

frenetikus szezont. Imádtam a Realban töltött éveit is, de ez a kitartás még 

jobban megszerettette velem a kis spanyolt, aki remélem ott lesz nyáron az 

Európa-bajnokságon. 

– A focin kívül mivel foglalkozol, mit csinálsz szabadidődben?
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Felnőtt (Meggyes Balázs)
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2015/2016-ban születettek (Tóth Tamás)

Az első tavaszi Bozsik Fesztiválon.

Barátságos mérkőzés a Kelen SC ellen.
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2015/2016-ban születettek (Tóth Tamás)

Túlerőben a zöldek, 31 fővel vettünk részt a Bozsik Fesztiválon.

Tele a kapu! BKV Liga első forduló.
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2017/2018-ban születettek (Perjési Lionel)

Hangolódás az edzésre.

Extra meglepetés - Találkoztunk Mészöly Gézával.
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2017/2018-ban születettek (Perjési Lionel)

Vidám arcok a Bozsik Fesztivál megnyitóján.

Újra együtt az első tavaszi Bozsikon.
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Junior (Meggyes Balázs)

Az UFC szabadidős foci csoportjai a régi grundok hangulatát idézik, itt 
mindenkinek lehetősége van sportolni. A korosztályok szerint bontott 
Katica, Manó, Lurkó, Kölyök és Junior csoportokból később lehetőségük 
van a gyerekeknek az egyesületünk „kiemelt”, verseny csapataiba kerülni.

A lábtenisz bajnokság kiélezett meccseken és 
nagy izgalmakat hozott.

Lekerült a sátor, de a szép cselek és gólok 
ugyanúgy megmaradtak.
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Kölyök (Kern Máté)

Kiemelt elleni meccs résztvevői

Fejelő bajnokság győztesei
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Lurkó (Kass László)

Húsvét bajokság

Elkezdtük a szabadtéri 
szezont!
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Manó (Wiest Dominik)

Oldalberúgás figura

Meccs előtti csapatmegbeszélés
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Katica (Perjési Lionel)

Pihenő sarok

Páros labdás játékok az edzésen
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INTERJÚ GYÜRKI GERGELLYEL, AKI JÁTÉKOSKÉNT AZ NB I-IG 
JUTOTT, JELENLEG PEDIG  TATABÁNYA VEZETŐEDZŐJE

Klubunk, a II. Kerület UFC nevelőegyesületként határozza meg magát, ennek 

megfelelően az egyik feladatának tekinti az ambícióval rendelkező, ügyes 

játékosainak felvevő egyesületekbe, akadémiákba irányítását. Az "Én is UFC-s 

voltam…" rovatunkban korábbi játékosainkat szólaltatjuk meg, akik magas 

szintre jutottak a futballban vagy az élet más területén értek el szép sikereket.

– Először is köszönöm a gratulációt és köszöntök minden II. Kerület UFC 
szimpatizánst. Már utánpótlás-játékos koromban kialakult bennem az 
érdeklődés az edzői szakma iránt. Majd 18 évesen jelentkeztem a 
Testnevelési Egyetemre, ahol tovább erősödött bennem ez az érzés, 
elköteleződés. Azt, hogy ilyen fiatalon eljutottam a legmagasabb edzői 
képzésre, annak köszönhetem, hogy egész játékoskarrierem mellett 
tudatosan készültem az edzői pályára. Mindig figyelemmel követtem az 
éppen aktuális edzőm munkásságát, feljegyzéseket készítettem az 
edzésekről és az észrevételeimről. Szabadidőmben, pedig folyamatosan 
gyakorlatot szereztem utánpótláscsapatoknál. Edzőként a 
felkészültségben és a közösségi szellemben hiszek, és mindig egy pozitív 
és támogató közeg kialakítására törekszem.

– Friss hír, hogy felvételt nyertél az MLSZ Pro licences tanfolyamára, 
amihez gratulálunk! Hogyan jutottál el a legmagasabb edzői 
tanfolyamig, miért választottad az edzői pályát? Mik a céljaid, terveid 
szakemberként? Mi az edzői hitvallásod?

– Néhány éve még aktív játékos voltál, ám fiatal korod ellenére már 
nem játszol. Nem hiányzik, hogy belülről éld át a meccseket?
– Nem terveztem tudatosan, hogy ilyen hamar abbahagyom a 
játékoskarrieremet. Azonban ahogy átalakult a profi futball fizikálisabb 
irányba, egyre kevesebb esélyt láttam arra, hogy visszakerüljek NB II-es 
szintre. Édesapám mindig azt mondta, „Fiam, ha nem lépsz, nem haladsz 
előre”. Nagy lehetőséget kaptam Tatabányán, amelyet elfogadtam és nem 
bántam meg. Vezetőedzőként éppen olyan részese vagyok egy 
meccsnek, mint játékosként, viszont sokkal nagyobb a ráhatásom.
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– Gyermekkorodban a II. Kerület UFC-ben az 1993/1994-es 
korosztályunk tagjaként kezdtél el futballozni. Milyen pozitív emlékek 
jutnak eszedbe, ha ezekre az évekre visszagondolsz? Mi az, amit itt 
tanultál meg, és az életben vagy a futballban sokat segített neked?

–  A Ferencvárosi közeg magával ragadó volt. Igaz, nem a virágkorát élte 
az egyesület ezekben az években, sem a felnőttcsapat, sem az utánpótlás 
szintjén. 

–  Rengeteg külföldi tornán értünk el sikereket, szereztünk tapasztalatot 
ebben az időszakban. Ami viszont elsőként beugrik a II. Kerület UFC 
kapcsán, az egy rendkívül jó közösség, összetartó csapat! Nagyon jó 
barátság alakult ki a gyerekek között és egy ugyanilyen jó szülői gárda is 
formálódott. A szüleink, szurkolói csoportot alkotva, hatalmas buzdítással 
segítettek minket az összes mérkőzésünkön. Amellett, hogy jó szakmai 
alapokat kaptam, a személyiségfejlődésemben is fontos állomásként 
tekintek az UFC-s éveimre. Köszönettel tartozok Szeltner Norbertnek és 
kollégáinak, illetve az akkori csapattársaimnak, akik közül többükkel 
mindmáig baráti kapcsolatot ápolok.

– Az UFC-ből kiemelkedve a Ferencvároshoz igazoltál, s ifjúsági 
korodig ott játszottál. Milyen élmény volt a Fradiban nevelkedni? 
Voltak csapattársaid, akik a legmagasabb szintre jutottak?

ÉN IS UFC-S VOLTAM… (Ritz Balázs)

C
S
A
PA

TA
IN
K

L
E
L
Á
T
Ó

Gyürki Gergely



49

–  Valóban, a mérkőzés után kerestek meg Szombathelyről, hogy nagyon 
jó benyomást tettem az akkori vezetőedzőre, Mészöly Gézára és 
szeretnének megnézni klubkörnyezetben. 

– Kevesen mondhatják el magukról, hogy a harmadosztályból az 
élvonalba szerződtek. A 2015–2016-os szezonban a Pénzügyőr SE 
színeiben a Magyar Kupában játszottál a Szombathelyi Haladás ellen, 
amely a télen átigazolt. Ezen a meccsen hívtad fel magadra a 
figyelmet? Milyen tapasztalat volt NB I-es csapatban szerepelni?

Azonban több jó edzővel dolgoztam együtt, akiktől sokat tanultam, de a 
legmeghatározóbb az a klubidentitás kialakítása volt a gyerekekben. 
Ebben szerepet játszott az is, hogy az edzők között szinte kizárólag 
klubhoz kötődő szakemberek dolgoztak, akik játékosként a saját bőrükön 
is átérezték, hogy mit jelent ezt a klubot, szurkolótábort képviselni. A 
játékoskeret folyamatosan fluktuálódott, szinte egyedül voltam, akinek 
sikerült végigjárnia a szamárlétrát. Sok tehetséges játékos volt, aki ilyen 
vagy olyan oknál fogva lemorzsolódott. Már az U19-es korosztályban 
csatlakozott hozzánk Holman Dávid, aki a későbbiekben a felnőtt 
válogatottságig jutott, ő valóban kiemelkedően tehetséges játékos volt.

ÉN IS UFC-S VOLTAM… (Ritz Balázs)

C
S
A
PA

TA
IN
K

L
E
L
Á
T
Ó

Fotó: OPUS TIGÁZ Tatabánya



50

– Irigylésre méltó pályafutást tudhatsz magad mögött. Mit 
tanácsolnál a gyerekeknek, hogy az álmaikat megvalósítva magas 
szintre jussanak a futballban?
–  Három dolgot. Az egyik, hogy keressék meg azt a közeget, ahol jól érzik 
magukat és inspirálja őket a fejlődésben. Ez nem biztos, hogy minden 
játékos esetében a legmagasabb szintet is jelöli egyben. A második, amit 
tudok tanácsolni, hogy sose adják fel! Rengeteg kiemelkedő tehetséggel 
találkoztam, akik nehézségekkel szembeütközve a könnyebb utat 
választották és feladták álmaikat. Én mindig küzdöttem és ennek 
köszönhetem azt, hogy profi futballista vált belőlem. A harmadik pedig az 
önfejlesztés! Csupán az edzésekkel nem lehet futballistává válni, rengeteg 
kiegészítő tevékenységre, gyakorlásra van szükség ahhoz, hogy valaki 
elérje az álmait!

Ezt követően a Pénzügyőr SE engedélyével elutaztam Szombathelyre, 
ahol négynapos próbajátékon vettem részt, ami után felgyorsultak az 
események. Jól indultak a dolgaim Szombathelyen, azonban a felkészülés 
végén nagy balszerencse ért. Az egyik edzésen részleges keresztszalag-
szakadást szenvedtem és két hónapos kényszerpihenőre vonultam. Ez a 
sérülés nagyban rányomta a bélyegét arra, hogy „csak” 3 darab NB I-es 
mérkőzésen tudtam magam megmutatni. A szezon végeztével pedig 
Sopronba kerültem kölcsönbe.
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